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Številka:   900-73/2021-4                                                 

Datum:    25. 1. 2022 

 

 

Z A P I S N I K 

 

32. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, 24. januarja 2022, ob 15. 

uri v veliki dvorani Gasilskega doma PGD Ptuj, Natašina pot 1/a, Ptuj. 

 

Sejo je, na podlagi 23. člena Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta, sklicala in vodila Nuška Gajšek, 

županja Mestne občine Ptuj. 

 

Pred obravnavo gradiva je predsedujoča mestni svet seznanila, da se današnja seja slikovno snema. 

Posnetek seje si lahko ogledajo v okviru programske sheme PeTV. 

 

Skupaj prisotni svetniki: Dijana Alibabić, Andrej Čuš, Miha Požgai, Sergeja Puppis Freebairn, Matej 

Siebenreich, Aleksander Voda, Rajko Fajt, Marjan Kolarič, Helena Neudauer, Andrej Vindiš, Nuša Vrabl 

Ferenčič, Andrej Lazar, mag. Mirjana Nenad, dr. Bojan Pahor, mag. Sonja Purgaj, Boštjan Šeruga, Luka 

Žižek, Marjan Bezjak, dr. Štefan Čelan, mag. Darja Harb, Vladimir Koritnik, Metka Petek Uhan, Tatjana 

Vaupotič Zemljič, Mario Hlušička, Milan Klemenc, Alen Iljevec, Gorazd Orešek, Janez Rožmarin in Marta 

Tušek. 

 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: Alen Jevtović, direktor občinske uprave, mag. Zdenka Bezjak, 

namestnica direktorice Skupne občinske uprave občin v SP, Benjamin Panikvar, vodja Oddelka za javne 

finance, Andrej Trunk, vodja Oddelka za gospodarske dejavnosti, Nina Majcen Ogrizek, namestnica vodja 

Oddelka za pravne zadeve in ravnanje s stvarnim premoženjem, Matej Gajser, vodja Sekretariata za 

splošne zadeve, Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve, Jure Meško, Sekretariat za splošne zadeve, 

Zdenka Ristič, Sekretariat za splošne zadeve, Stanka Krajnc Letonja, Kabinet župana, Matic Merc, 

Kabinet župana, dr. Janez Petek, direktor Lokalne energetske agenture Spodnje Podravje in Dalibor 

Šoštarič, Lokalna energetska agentura Spodnje Podravje.  

 

Na seji prisotni novinarji sredstev javnega obveščanja: Anemari Kekec, Dženana Kmetec in Gregor 

Mlakar.    

 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabili za 32. sejo je županja predlagala 15 točk možnega dnevnega reda. Vabilo in pripadajoče gradivo 

je bilo v četrtek, 13. januarja 2022, objavljeno in dostopno na spletni strani Mestne občine Ptuj, na naslovu 

www.ptuj.si in zavihku seje občinskega sveta za interne uporabnike.  

 

Predlog za UMIK 2. točke dnevnega reda: 

Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji cest v Mestni občini Ptuj 

Predlog Odloka je obravnaval Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, ki je soglasno 

podprl predlog odloka. Odbor za gospodarstvo in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo sta 

predlog odloka podprla  z večino glasov. Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog odloka in nanj 

http://www.ptuj.si/
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ni imela pripomb. Ker s strani Direkcije za infrastrukturo (DRSI), kljub prvotnim zagotovilom zaradi 

trenutne situacije vezane na COVID-19, nismo prejeli soglasja k spremembam in dopolnitvam Odloka o 

kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Ptuj je županjo točko, v skladu s Poslovnikom sveta, da se  

zadeve katerih je predlagatelj župan, na predlog župana brez razprave in glasovanja umaknejo z 

dnevnega reda, umaknila z dnevnega reda. Spremembe in dopolnitve odloka bodo uvrščene na dnevni 

red naslednje redne seje mestnega sveta.  

 

Ker ni bilo drugih predlogov za spremembe ali dopolnitve, z vabili predlaganega dnevnega reda, je 

predsedujoča za 32. redno sejo mestnega sveta predlagala v sprejem naslednji 

 

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 31. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Sklepa o potrditvi Lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Ptuj 

3. Predlog Sklepov o potrditvi 

a) Investicijskega programa (IP) »Rekonstrukcija Ulice 5. prekomorske – 2. etapa« 

b) spremembe Načrta razvojnega programa (NRP) »Rekonstrukcija Ulice 5. prekomorske – 2. 

etapa« 

4. Predlog Sklepov o potrditvi 

a) Novelacije 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 DIIP) »Ureditev novih dostopov 

v  OŠ Olge Meglič in Prešernovi 29 ter zagotovitev požarne varnosti« 

b) spremembe Načrta razvojnega programa (NRP) »Ureditev novih dostopov v  

      OŠ Olge Meglič in Prešernovi 29 ter zagotovitev požarne varnosti« 

5. Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 

6. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za šolsko 

leto 2021/2022 

7. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi javnega zavoda Znanstveno-raziskovalno središče Bistra 

Ptuj 

8. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 

2022 

9. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičninah katastrska občina 366 

Krčevina pri Vurbergu parceli 2164/18 in 2164/19 

10. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin, Raičeva ulica 2, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj parcela 1019 

s stavbo 1596 in parcela 1022/1 

11. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 1022/2 

12. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 2407 

13. Pobude in vprašanja 

14. Informacije: 

a) Dokončno poročilo Nadzornega odbora MOP o izvedbi nadzora Pregled poslovanja četrtnih 

skupnosti v Mestni občini Ptuj 

b) Program izvedbe nadzora porabe javnih sredstev v Mestni občini Ptuj za leto 2022 

c) Poročilo o delu častnega razsodišča Mestne občine Ptuj za leto 2021 

 

Ker ni bilo pripomb na predlagani dnevni red seje, je predsedujoča predlagala glasovanje o predlaganem 

dnevnem redu. 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predloga zapisnika 31. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj  

 



3 

 

Na predlog zapisnika 31. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj ni bilo pripomb, zato je 

predsedujoča dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 31. redne seje Mestnega sveta 

Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog Sklepa o potrditvi Lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Ptuj 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance, Odbor za 

gospodarstvo in Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo so soglasno podprli predlog 

sklepa. 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo je soglasno sprejel dodaten Sklep, v 

katerem predlaga županji, da se preko ZMOS in drugih združenj občin izvedejo aktivnosti, da bi Zavod za 

varstvo kulturne dediščine Slovenije pristopil k dovolitvi posegov, ki omogočajo alternativno izrabo 

energije.  

Statutarno pravna komisija je obravnavala predlog sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

V razpravi so sodelovali Janez Rožmarin, ki je povedal, da naj se razmišljanja o načrtovanju obnovljivih 

virov in dolgoročnem načrtovanju za znižanje energetske odvisnosti. Zato pogreša možnosti za 

nameščanje sončnih elektrarn, predvsem na objektih, ki so spomeniško zavarovani.  

Milan Klemenc je povedal, da je na seji predsednikov četrtnih skupnosti dal pobudo, da se naj preveri in 

izdela dokumentacija za namestitev sončnih elektrarn oz. obnovljivih virov na domovih krajanov. Po 

podatkih, s katerimi razpolaga, bi bilo mogoče na ta način zagotoviti tudi do 50 % električne energije iz 

navedenih virov.  

Sergeja Puppis Freebairn  je izpostavila dokaj visok letni strošek za energetskega pooblaščenca, zato ob 

tem predlaga, da se aktivneje vključimo v pripravo dolgoročnejšega načrta kako in kdaj se naj na domovih 

krajanov postavijo sončne elektrarne. Izpostavila je še preglednico, iz katere razberemo podatke o rabi 

energije v javnih stavbah v MO Ptuj. Nekatere resno odstopajo pri porabi energije in predlaga, da se 

pogleda, katere stavbe so to in da se predlagajo aktivnosti za zniževanje teh stroškov. Saj se energija 

draži.  

 

Po zaključeni razpravi jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Lokalnega 

energetskega koncepta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

3. Predlog Sklepov o potrditvi  

a)  Investicijskega programa (IP) »Rekonstrukcija Ulice 5. prekomorske – 2. etapa« 

b) spremembe Načrta razvojnega programa (NRP) »Rekonstrukcija Ulice 5. prekomorske – 2. 

etapa« 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo  so soglasno podprli predloga sklepov. 

Statutarno pravna komisija je ocenila predloga sklepov kot primerna za nadaljnjo obravnavo na 

mestnem svetu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogih sklepov, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Investicijskega 

programa (IP) »Rekonstrukcija Ulice 5. prekomorske – 2. etapa«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

in  

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi spremembe Načrta 

razvojnega programa (NRP) »Rekonstrukcija Ulice 5. prekomorske – 2. etapa«, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih soglasno (ZA-28, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

4. Predlog Sklepov o potrditvi 

a) Novelacije 1 Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 DIIP) »Ureditev novih    

dostopov v OŠ Olge Meglič in Prešernovi 29 ter zagotovitev požarne varnosti«  

b) spremembe Načrta razvojnega programa (NRP) »Ureditev novih dostopov v OŠ Olge Meglič in 

Prešernovi 29 ter zagotovitev požarne varnosti« 

 

Odbor za finance in Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo sta soglasno podprla predloga 

sklepa. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogoma sklepov, nanju ni imela pripomb in ju je  

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogih sklepov, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Novelacije 1 

Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (N1 DIIP) »Ureditev novih    dostopov v OŠ Olge 

Meglič in Prešernovi 29 ter zagotovitev požarne varnosti«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

in 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi spremembe Načrta 

razvojnega programa (NRP) »Ureditev novih dostopov v OŠ Olge Meglič in Prešernovi 29 ter 

zagotovitev požarne varnosti«, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

5. Predlog Sklepa o dopolnitvi Sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 

 

Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo je soglasno podprl predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o določitvi javne infrastrukture na 

področju kulture, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

2, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Sklepa o spremembah Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih mest v Vrtcu Ptuj za 

šolsko leto 2021/2022 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance soglasno podpirata predlog sklepa. 



5 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila, je dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o soglasju k sistemizaciji delovnih 

mest v Vrtcu Ptuj za šolsko leto 2021/2022, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi javnega zavoda Znanstveno-raziskovalno središče 

Bistra Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti in Odbor za finance sta soglasno podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

V razpravi so sodelovali Milan Klemenc, Benjamin Panikvar in Sergeja Puppis Freebairn. 

 

Po zaključeni razpravi, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi 

javnega zavoda Znanstveno-raziskovalno središče Bistra Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-25, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-3) sprejel predlagani sklep. 

 

8. Predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za 

leto 2022 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

podprla predlog sklepa. 

Odbor za finance je z večino glasov podprl predlog sklepa.  

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave po predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila, je dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o dopolnitvi Načrta ravnanja z 

nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2022, predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičninah katastrska občina 

366 Krčevina pri Vurbergu parceli 2164/18 in 2164/19 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je predlaga 

mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 
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SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega 

javnega dobra na nepremičninah katastrska občina 366 Krčevina pri Vurbergu parceli 2164/18 in 

2164/19, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-27, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-1) sprejel predlagani sklep. 

 

10. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnin, Raičeva ulica 2, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj parcela 

1019 s stavbo 1596 in parcela 1022/1 

 
Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnin, Raičeva 

ulica 2, Ptuj, katastrska občina 400 Ptuj parcela 1019 s stavbo 1596 in parcela 1022/1, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 29 navzočih soglasno (ZA-29, PROTI-

0, NI GLASOVAL-0) sprejel predlagani sklep. 

 
11. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 1022/2 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo, Odbor za finance  in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 
Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska 

občina 400 Ptuj parcela 1022/2, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 27 navzočih z večino glasov (ZA-24, 

PROTI-0, NI GLASOVAL-3) sprejel predlagani sklep. 

 
12. Predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska občina 400 Ptuj parcela 2407 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta soglasno 

podprla predlog sklepa. 

Odbor za finance  je z večino glasov podprl predlog sklepa. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

V razpravi sta sodelovala Miha Požgai in Nuška Gajšek, županja. 

 

Po zaključeni razpravi, jo je predsedujoča sklenila in dala na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prodaji nepremičnine katastrska 

občina 400 Ptuj parcela 2407, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoča ugotovila, da je svet od 28 navzočih z večino glasov (ZA-21, 

PROTI-1, NI GLASOVAL-6) sprejel predlagani sklep. 
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13. Pobude in vprašanja 

 

Helena Neudauer, svetniška skupina SDS je posredovala 

pobudo št. 1403/32: Glede na navedeno dajem naslednjo svetniško pobudo: Ob obnovi Ulice 5. 

prekomorske ter preplastitvi in razširitvi Vodove ulice naj se uredi (pločnik, ureditev ter asfaltiranje 

vozišča) tudi zgornji del Župančičeve ulice (od OŠ Ljudski vrt do Vodove ulice). 

Obrazložitev: V letu 2022 je predvidena obnova Ulice 5. prekomorske vse do križišča z Župančičevo 

ulico, prav tako bomo  v skladu s Sklepom o investicijskih vlaganjih v cestno infrastrukturo za območje 

Mestne  občine Ptuj izvedli preplastitev in razširitev asfaltnega vozišča Vodove ulice. Zgornji del 

Župančičeve ulice (od OŠ Ljudski vrt do Vodove ulice) predstavlja krajši, a zelo pomemben odsek, ki pa v 

sedanjem stanju ne zagotavlja primernih pogojev za pešačenje (ni pločnika) in vožnjo, še posebej 

problematičen pa je varnostni vidik šolske poti do OŠ Ljudski vrt.  

 

 Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

pobudo št. 1404/32: V imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednjo pobudo: V kolikor obstaja 

kakršna koli možnost ureditve in označbe parkirnega prostora za invalida, naj se ta parkirni 

prostor uredi in označi na terenu v neposredni bližini njegovega vhoda v blok do njegovega 

stanovanja na naslovu Ulica 25. maja št. 8, 2250 Ptuj. 

Obrazložitev: Občan Ciglar Janez, stanujoč Ulica 25. maja št. 8, 2250 Ptuj je po njegovi izjavi invalid I. 

ktg., 80 % nepokreten in s 100 % telesno okvaro želi, da se mu označi parkirni prostor za invalida v 

neposredni bližini njegovega vhoda, max. oddaljenost 50 m. Cca 150 m od svojega vhoda sicer ima 

garažo, vendar največkrat zaradi telesne okvare te oddaljenosti ne more premagati. Ogledala sem si tudi 

teren, ugotavljam da ta blok nima nobenega parkirnega mesta, ima pa veliko zelenico, ki bi morda lahko 

služila delno za parkiranje. Da pa je že imel dovoljeno parkiranje v neposredni bližini vhoda govori 

odločba v prilogi. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                

pobudo št. 1405/32: V njegovem imenu in imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednjo 

pobudo: Odgovorni zaposleni ljudje Upravljalca JS Ptuj d.o.o. naj sprotno preverjajo, ali so 

prometne poti varne in očiščene in naj jih po potrebi sproti čistijo.  

Obrazložitev: Občan Zoran Pešakovič, stanujoč Cesta 8. avgusta 24, 2250 Ptuj, občasno uporablja kot 

svoj dovoz tudi kategorizirano staro cesto, ki povezuje Ptuj – Podvinci, od železniškega mostu na 

Čarmanovi ulici med njivami do vasi Podvinci. V priponki je Email, ki ga je naslovil na mene osebno z 

željo, da to posredujem tudi na mestni svet. Podaja namreč dve pobudi. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                

pobudo št. 1406/32: V njegovem imenu in imenu Stranke MO DeSUS Ptuj podajam naslednjo 

pobudo: Prav tako naj odgovorni ljudje, ki so odgovorni za čiščenje potoka Rogoznica preverjajo 

strugo in jo sprotno čistijo. 

Obrazložitev: Občan Zoran Pešakovič, stanujoč Cesta 8. avgusta 24, 2250 Ptuj, občasno uporablja kot 

svoj dovoz tudi kategorizirano staro cesto, ki povezuje Ptuj – Podvinci, od železniškega mostu na 

Čarmanovi ulici med njivami do vasi Podvinci. V priponki je Email, ki ga je naslovil na mene osebno z 

željo, da to posredujem tudi na mestni svet. Podaja namreč dve pobudi. 

 

Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala                

vprašanje št. 1407/32: Zato dajem v njegovem imenu in imenu stranke MO  DeSUS  Ptuj naslednje 

vprašanje: Zakaj so pločniki ob nekaterih cestah prerasli s travo (pločnik je nižji od zemlje ob 

pločniku), zelo izstopajoči primer je Puhova ulica in kdo je odgovoren za urejanje teh površin? 

Obrazložitev: Občan Martin Potočnik želi naslednjo obrazložitev dejanskega stanja vezano na čiščenje 

pločnikov in izvedbo investicijsko vzdrževalnih del v ČS Rogoznica. O njegovih zahtevah so že obveščeni 

Predsednik ČS Rogoznica in tudi predstavnika iz Rogoznice v Svetu ČS Rogoznica. 
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Marta Tušek, svetniška skupina DeSUS je posredovala 

vprašanje št. 1408/32: Zato dajem v njegovem imenu in imenu stranke MO  DeSUS  Ptuj naslednje 

vprašanje: Ali je možno dobiti podatke za ČS Rogoznica, kaj vse se je naredilo v zadnjih 10-ih letih 

za vsako vas posebej (infrastruktura, cestne povezave, šport in prosti čas)?  

Obrazložitev: Občan Martin Potočnik želi naslednjo obrazložitev dejanskega stanja vezano na čiščenje 

pločnikov in izvedbo investicijsko vzdrževalnih del v ČS Rogoznica. O njegovih zahtevah so že obveščeni 

Predsednik ČS Rogoznica in tudi predstavnika iz Rogoznice v Svetu ČS Rogoznica. 

 

Marjan Bezjak, svetniška skupina Lista dr. Štefana Čelana je posredoval 

pobudo št. 1409/32: Postavitev varovalne enostranske ograje: V jesenskih mesecih so delavci 

podjetja VGP Drava Ptuj urejali brežine potoka Grajena. Lepo urejene brežine pa so povzročile 

težavo, ker se je s tem zožila bankina ob cesti. Postavili so količke, kateri pa ne predstavljajo prave 

varnosti za pešce in vozila. Pri izvajalcih se naj preveri ali bodo te količke odstranili in nadomestili 

z ograjo. V kolikor ni v planu, dajem pobudo oz. zahtevo krajanov, da se ta v najkrajšem času 

uredi. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1410/32: Predlagam, da se pravočasno vse dobavitelje telekomunikacij, vodovoda, 

kanalizacije in plina ter elektrike obvesti o nameravani rekonstrukciji Ormoške, da pravočasno 

uredijo vse potrebno za posodobitve in menjave kablov ter cevi, da ko bo rekonstrukcija enkrat 

končana, ne bo dodatnih posegov v cesto, ker to vedno uniči kakovost cestišča. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1411/32: Predlagam, da se od DRSI zahteva, da se parcelacija Ormoške ceste vrši na 

način, kot je to bilo dogovorjeno z njenimi predstavniki na skupnem sestanku dne  9. 5. 2019, kot 

sledi iz zapisnika, in sicer naj bi na teren ob parcelaciji šli poleg geodetov tudi projektant, 

odkupovalec in pravnik, da se lahko točno pokaže krajanom, do kje bo segal posamezen segment 

ceste, da se lahko po potrebi dogovorijo posamezna odstopanja od projektne naloge na licu 

mesta. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1412/32: Predlagam, da se od DRSI zahteva, da se zagotovi ustrezna obvozna cesta za 

čas rekonstrukcije Ormoške kot to predvideva zakonodaja. Prebivalci Brstja in Budine zahtevajo, 

da se lokalna cesta (Ulice Brstje in Ob Jezeru), za čas obnove zapre z rampo. Pravočasno je 

potrebno predvidet obvozne ceste in jih tudi vključiti v morebitno sanacijo po končani 

rekonstrukciji. Če ustrezna cesta za obvoz ne obstaja, zakonodaja predvideva, da se izgradi nova, 

če je to potrebno.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1413/32: Četrtna skupnost Jezero že cel mandat opozarja na nevarnost, ki jo 

predstavlja cesta v Brstju zaradi plazenja brežine, zato predlagam, da se nujno pristopi k sanaciji 

le-te, da ne bo prišlo do večje škode ali kakšne nesreče.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1414/32: Enormno narasli stroški ogrevanja zelo vznemirjajo prebivalce Ptuja, zato 

predlagam, da občina delno subvencionira cene ogrevanja po vzoru države in izda energetske 

voucherje za vse krajane, ne le zgolj tiste, ki se ogrevajo preko JS. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 
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pobudo št. 1415/32: Glede na to, da imajo nekateri javni zavodi in osnovne šole po več delavcev iz 

naslova javnih del, naj se tudi OŠ Breg in OŠ Mladika zagotovi vsaj enega delavca iz javnih del, da 

ga lahko zaposlijo kot informatorja, pri čemer naj se občina aktivno vključi v reševanje problema. 

Občina naj se poveže z območno službo ZRSZ in preveri, kako je možno, da so takšne razlike v 

obravnavi šol iz ptujskega področja, tako da imajo OŠ Ljudski vrt kar pet zaposlenih iz javnih del, 

drugje pa nobenega, čeprav so se vse šole pravočasno prijavile.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1416/32: Stanovalci Ulice 5. prekomorske so že večkrat opozorili, da po zaključenih 

delih še vedno ni nobenih košev za smeti, zato predlagam, da se čimprej postavijo.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1417/32: Z novim letom je občina dobila višjo povprečnino od države, ta denar bi lahko 

občina porabila za to, da bi ublažila val podražitev na ta način, da svojih storitev ne bi dražila, 

hkrati pa naj od svojih podjetij zahteva, da se pred podražitvijo obvezno opravijo racionalizacije 

poslovanja – najlažje je namreč prevaliti stroške na občane, pri čemer včasih “pozabi”, da je 

naloga občine tudi, da krajanom pomaga in jim olajša bivanje, pa ne zgolj tistim, ki so na 

socialnem robu, ampak vsem enako.  

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1418/32: Občan je opozoril na “blatne kolovoze na pokopališču”, in sicer JS pri 

vzdrževanju pokopališča le-tega tudi onesnažujejo, saj za odvoze odpadkov in listja uporabljajo 

traktor s prikolico, ki je širša kot so poti na pokopališču, tako da delno vozijo po zelenici in jo s 

tem uničujejo, blato se pa prenaša na poti in tam ostane. JS naj nemudoma uredijo, da do 

onesnaženja poti in uničenja zelenice več ne bo prihajalo, saj je pokopališče mesto pokoja za 

svojce in kot tako si zasluži skrbno obravnavo. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1419/32: S količki, ki označujejo potek ceste v snegu, je trasa na veliko lokalnih cestah 

mestih preširoka, hkrati se pluži s prevelikimi plugi za ozke lokalne ceste, tako da nastanejo 

udarne jame, kar posledično oslabi asfaltni rob ceste, ki se začne krušit, kar vpliva na stroške 

vzdrževanja zaradi popravil. Krajani poročajo tudi, da se pogosto poškodujejo celo njihove ograje. 

Predlagam, da se pripravi ustrezni načrt za pluženje, stroške neustreznega pluženja pa naj 

prevzame vzdrževalec, ne občina. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1420/32: Omenjena lokalna cesta Ob Jezeru, ki teče od Rance do tovarne “Vuk”, je 

široka zgolj za eno vozilo, zato vozila vozijo po bankini, posledično so le-te luknjaste in nevarne, 

posebej slabo je stanje pod Puhovim mostom, zato predlagam, da se opravi ogled ceste in popravi 

bankine. Hkrati ponovno predlagam, da se pod Puhovim mostom namesti koš za odpadke in 

ogledalo, kajti gre za nepregeden ovinek, kjer pogosto pride do “bližnjih srečanj”. Zanima me, kdo 

je odgovoren, da kljub večkratnim pobudam, to še ni urejeno? Kdo bo odgovarjal v primeru 

nesreče? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1421/32: Potok Rogoznica je na zadnjem delu od mostu do izliva v kanal Drave, poln 

različnih odpadkov – od sodov do stiropora, vej itd., ki jih prinese s seboj tok. Večkrat sem že 

opozorila, da je potrebno potok redno čistiti, saj v času nalivov zelo naraste (značilnih za pomlad 

in jesen) in predstavlja poplavno nevarnost, ki jo še povečajo ovire za pretok v potoku. 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 
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vprašanje št. 1422/32: Glede na to, da nekateri zavodi in občinska podjetja izplačujejo sejnino 

članom sveta zavoda/nadzornega sveta, drugi pa ne, me zanima, kateri ga in v kakšni višini ter od 

česa je to odvisno – gre za odločitev posameznega podjetja/zavoda ali občine? 

 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

pobudo št. 1423/32: Prebivalce CŠ Center je razburila napoved, da se bodo podrla drevesa na 

zelenici za avtobusno postajo in to kljub drugačnim zagotovilom županje in občine. Naša 

svetniška skupina je glasovala proti umeščanju stanovanjskega bloka v ta prostor, kljub temu, da 

podpiramo gradnjo stanovanj, saj se nam je zdela ta lokacija neprimerna iz večih vidikov, med 

drugim tudi zaradi tega, ker je potrebno ohraniti čim več zelenja v mestnem jedru. Pozivam 

županjo in občino, da se drži dogovora in odstopi od projekta.  
 

Sergeja Puppis Freebairn, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1424/32: V skladu z javno objavljenimi podatki, je bila za DRSI v letu 2021 izvedena 

študija obremenitev s hrupom, ki je pokazala čezmerne obremenitve na območju Ormoške ceste, 

na kar smo prebivalci in civilna iniciativa vseskozi opozarjali. Posledično bo DRSI financiral 2,5 

mio € za protihrupno zaščito na cca. 150 hišah ob cesti Ptuj-Spuhlja-Markovci. Zanima me, ali je 

občina Ptuj seznanjena s to študijo in s tem projektom in v njem sodeluje, katere hiše zajema ta 

investicija, za kakšno obliko protihrupne zaščite gre in kdaj bo ta investicija izvedena. Prav tako 

me zanima, ali lahko ta investicija ogrozi umestitev obvoznice, saj bi rekonstrukcija Ormoške ob 

hkratni postavitvi protihrupne zaščite lahko pomenila, da bo ta cesta dolgoročno podaljšek nove 

glavne ceste Ormož-Ptuj. Zato ponovno pozivam občino, da nemudoma odstopi od dogovora, ki 

ga je podpisal g. Senčar in dovoljuje državi, da to cesto uporabi za navezavo na novo cesto.  

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1425/32: Na moje vprašanje št. 1325/30 v zvezi s pobudo št. 1120/26  sem prejel 

odgovor, ker zavezanca nista sledila opozorilu inšpekcije, ki je bilo izrečeno na zapisnik, se jima je 

za ureditev odvodnjavanja iz omenjene deponije ob Cesti 8. avgusta, izdala v novembru 2021 

odločba, katere rok se še ni iztekel. Ker deponija še v januarju 2022 nima urejenega 

odvodnjavanja, kar je v zimskem času še posebej nevarno, saj  izcedne vode iz deponije, ki se 

stekajo na cesto zaradi nizkih temperatur zamrznejo, me zanimajo podrobnosti izdane odločbe za 

ureditev odvodnjavanja. Glede na to, da gre za javni interes predlagam, da se mi predloži 

navedena odločba. V vsakem primeru pa se naj povzame številko odločbe, datum izdaje odločbe, 

izrek odločbe (kaj in v kakšnem obsegu zavezanec mora izvršiti dela odvodnjavanja) in kdaj poteče 

rok za ureditev odvodnjavanja. 

 

Aleksander Voda, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1426/32: Deponija ob Cesti 8. avgusta ima naložen material tako visoko, da zastira in 

onemogoča pogled v primeru  vožnje  iz smeri  Čarmanove proti C. 8 avgusta in nato zavijanje v 

levo na Anželovo ulico, saj se ne vidi ali prihaja nasproti vozilo, ki ima sicer po pravilih prednost. 

Navedeno je zelo nevarno, saj je onemogočeno varno zavijanje, ker voznik v tem primeru nima 

pregleda ali z desne prihaja kak avtomobil. Za varno zavijanje v levo, se bi moralo na nasprotni 

strani postaviti ogledalo, katero bi omogočalo pogled ali z desne prihaja kak avtomobil. Na 

navedeno problematiko, so v preteklosti opozorili stanovalci Anželove ulice in bilo je obljubljeno, 

da se bo postavilo ogledalo za varen način zavijanja v levo. Ker se vse do danes navedena obljuba 

ni izpolnila predlagam, da vzdrževalec cest oz. MO Ptuj nemudoma postavi navedeno obljubljeno 

in nujno potrebno ogledalo in se na ta način zagotovi varno zvijanje v levo. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1427/32: Dajem pobudo, da se še enkrat preveri opcijo izvajanja sej na daljavo tako za 

odbore kot mestni svet. Mislim da v trenutni situaciji, ko država spodbuja delo od doma v vseh 
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javnih institucijah in gospodarstvu druženje v takšnem številu ne pripomore k umirjanju epidemije. 

Predlagam, da poskušamo poiskati somišljenike znotraj Združenja mestnih občin Slovenije in 

Združenja občin Slovenije ter oblikovati skupno pobudo glede možnosti izvajanja sej na daljavo in 

jo nasloviti na pristojno ministrstvo. Vsekakor v izvajanju sej na daljavo s pomočjo moderne 

tehnologije vidim prihodnost tudi po koncu epidemije saj način izvedbe zmanjšuje stroške, poveča 

fleksibilnost udeležencev in  je okolju prijaznejši. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1428/32: Dajem pobudo, da se preveri vse svetilke javne razsvetljave v MO Ptuj. Preveri 

se naj predvsem ali jih zastira rastje in razmisli o tem kako optimalno pozicionirati samo svetilno 

telo. Same svetilke znotraj krošenj dreves nimajo smisla, ali se jih prestavi nižje ali se primerno 

oklesti drevo. Mislim da so predvsem prehodi za pešce v naši občini zelo slabo osvetljeni. 

Predlagam, da se tam kjer so prehodi namesti močnejše žarnice. V sklopu tega naj se tudi zamenja 

žarnica oziroma popravi nedelujoča svetilka pri parkirišču pod gradom. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1429/32: Preveri naj se ali so vsi zavodi uskladili najemnine svojih nepremičnin z 

vrednostjo točke za izračun uporabnin in občinskih taks v Mestni občini, da se nam ne bodo 

ponavljale zgodbe kot pri Zavodu za šport. Predlagam da se tam, ko javni zavodi nepremičnin za 

svojo dejavnost ne uporabljajo, upravljanje prenese na MO Ptuj, seveda če je to izvedljivo.  

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1430/32: Predlagam da se razmisli o ureditvi dodatnih parkirnih prostorov pri območju 

enote vrtca Narcisa. Prav tako se naj razmisli o ureditvi oziroma umestitvi krožnega toka okrog 

mehaničnih delavnic na naslovu Raičeva 14, ki bi omogočal staršem varno odlaganje in pobiranje 

otrok primerljivo kot »Poljubi in odpelji! le z malo daljšim časovnim intervalom 5-10 minut. 

Problem vidim predvsem v tem da se je na to lokacijo preselila tudi uprava vrtca  za katero pa je 

tudi potrebno po normativih zagotoviti zadostno število parkirnih mest. Trenutno starši ustavljajo 

avtomobile na avtobusnem postajališču in preko cestišča na mestu, kjer je sicer parkiranje in 

ustavljanje prepovedano s prometnim znakom. 

 

Miha Požgai, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1431/32: Dajem pobudo da se cesto JP828121, ki povezuje Grajeno in Orešje da v 

bodoči plan vzdrževanja ob tem se naj pregleda kje je smiselna razširitev ceste. Cesta je v slabem 

stanju polna mrežastih razpok in nivojskih nihanj ter ne omogoča srečanj z nasproti vozečimi 

avtomobili. 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1432/32: Vprašanje se nanaša na podražitev ogrevanja v stanovanjskih blokih, in 

sicer, zakaj se stanovalcem, ki nimajo daljinskega odčitavanja ni poslalo novih kartic za 

odčitavanje porabe energenta in naredilo obračuna porabe do 31. 12. 2021? 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1433/32: Podražitev velja od 1. 1. 2022 in ne za celotno kurilno sezono. Kako se bo 

obračunala poraba do 31. 12. 2021, če se ni naredilo odčitavanje do podražitve? 

 

Dijana Alibabić, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredovala 

vprašanje št. 1434/32: Če to ni storjeno, ali boste izdali dobropise, dokler odčitavanja ne uredite? 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 
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vprašanje št. 1435/32: Glede na obsežnost del na projektu revitalizacije stare steklarske 

sprašujem, koliko sredstev je bilo do sedaj porabljenih in ali je prišlo do kakšnih podražitev? 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1436/32: Na kakšen način namera Mestna občina Ptuj preprečiti nadaljnjo rast cen 

toplote na sistemu daljinskega ogrevanja, ki je že sedaj pri zadnji, več kot 100 %, podražitvi za 

marsikoga nevzdržna? 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1437/32: V namene turizma in rekreacije občanov predlagam, da se dodatno uredi 

kakšna krožna tematska pot. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1638/32: V katerih območjih Mestne občine Ptuj je v tem letu v planu postavitev 

optičnega omrežja? 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1439/32: Peš most čez Dravo je na določenih območjih v katastrofalnem stanju. Je v 

planu kakšna občutna sanacija ali samo sprotno krpanje lukenj? 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

pobudo št. 1440/32: Ponovno dajem pobudo, da se uredi razsvetljava šolske poti od "Osnovne 

šole Ljudski vrt" mimo ograje bolnišnice do Potrčeve ceste. Sedaj se šolsko leto nagiba že v 

zadnjo tretjino, a otroci hodijo še vedno po temi od Župančičeve ulice do Potrčeve ceste. 

 

Matej Siebenreich, svetniška skupina Lista Andreja Čuša je posredoval 

vprašanje št. 1641/32: Ali ima občina načrt kako bo preprečila vandalizem v mestnem parku? 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1442/32: Svetniška skupina PJN Mestni občini Ptuj predlaga, da se pri izbiri prevoznika, 

ki opravlja javni mestni prevoz in šolske prevoze da prednost ponudniku, ki lahko prevoze 

zagotavlja z električnimi avtobusi, saj so le ti okolju prijaznejši in na daljši rok tudi ekonomsko 

ugodnejši. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

pobudo št. 1443/32: Svetniška skupina PJN predlaga, da se pri Dominikanskem samostanu dovoli 

parkiranje tudi za obiskovalce Knjižnice Ivana Potrča Ptuj. 

 

Alen Iljevec, svetniška skupina Ptuj je naš je posredoval 

vprašanje št. 1444/32: Svetniška skupina PJN zastavlja vprašanje, ali ima MOP zagotovljeno 

paliativno oskrbo za svoje občine? Če je nima, naj se takšna strategija pripravi ter hkrati tudi 

določi, kdo in na kak način bo takšno paliativno oskrbo uredil in zagotavljal. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1445/32: Podajam pobudo, da Zavod za turizem Ptuj poda jasno informacijo o številu 

nočitev za obdobje od leta 2019, 2020 in 2021 po posameznih ponudnikih nočitev, pri čemer naj 

bodo Terme Ptuj izvzete. Na takšen način bomo imeli občani realen podatek o nočitvah v naši 

občini. 
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Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1446/32: Podajam pobudo, da se postavijo luči javne razsvetljave na Zavčevi ulici 

številka 19, 21a, 21b in Maistrovi 20b. Na tej cesti namreč ni nobene luči javne razsvetljave in je 

zelo nevarno za vse udeležence v cestnem prometu.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1447/32: Podajam pobudo, da se obvesti upravljalca vodotokov, da sanira brežine in 

očisti vodotok v Štukih pri stanovanjski hiši Štuki 40 in 40a, kjer redno prihaja do razlitja potoka. 

Neimenovani vodotok zaliva stanovanjske hiše občanov in jim povzroča materialno škodo. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1448/32: Podajam pobudo, da se pojasni na kakšen način se občanom iz B liste 

zaračunava 2 x obračunavanje lastne udeležbe, kjer upravljalec stanovanja od najemnikov zahteva 

naprej tri najemnine in še finančna sredstva kot lastno udeležbo najemnika v višini 25 € na m². Gre 

za nesorazmeren ukrep in oškodovanje najemnikov in kaže na oderuško prakso, ki se izvaja že 

vrsto let. Prosim, da se poda informacija kje je točna pravna podlaga za tovrstno zaračunavanje.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1649/32: Ponovno podajam pobudo na mojo pobudo 1070/24, da se informacija v kateri 

fazi je preveritev in izvedba predloga za vzpostavitev sistema »CARSHARING« v javnih zavodih, s 

čimer bi prihranili pri nabavi službenih v 

ozil in na izdatkih za plačilo službenih poti.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1450/32: Podajam pobudo, da se v naselju Štuki postavi obvestilna tabla »VI VOZITE«, 

s čimer bi opozarjali voznike v primeru prekoračitve hitrosti in pripomogli k večji varnosti vseh 

udeležencev v prometu. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1451/32: Podajam pobudo, da se poda informacija v kateri fazi je vzpostavitev 

električnih polnilnic na območju Mestne občine Ptuj za katere sem podal pobudo 909/21 za 

spremembo Odloka in predlog za vzpostavitev novih električnih polnilnic v našem mestu. Od 

spremembe Odloka o ureditvi cestnega prometa na območju Mestne občine Ptuj in Predlog 

Odredbe o sprembah in dopolnitvah Odredbe o določitvi javnih in rezerviranih parkirnih površin na 

območju Mestne občine Ptuj, s katerim smo uredili področje parkiranja vozil na električni pogon in 

od podane pobude in prvotnih sestankov, potrjenih lokacij in iskanju potencialnih ponudb, se 

reševanje te problematike ni premaknilo z mrtve točke. Na začetku sem bil kot predlagatelj še 

povabljen na koordinacijo, nato pa je zadeva zamrla. Prosim, da se poda informacija v kateri fazi je 

izvedba in kdaj je realno pričakovati predlagano vzpostavitev sistema električnih polnilnic. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1452/32: Podajam pobudo, da se pri znameniti »HINCEJEVI SEKVOJI« v Orešju postavi 

nova prepoznavna tabla z obrazložitvijo znamenitosti tega drevesa, ki predstavlja zelo pomembno 

turistično točko. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1453/32: Podajam pobudo, da se v Orešje 117 uredi dostop do stanovanjske hiše, ki je 

bil sklenjen s pisnim dogovorom v času sanacije cestišča v Orešju.  
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Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1454/32: Podajam pobudo, da se pristopi k celovitemu reševanju izgradnje komunalne 

infrastrukture na Ulici Franca Kosca na območju 942 k.o. Brstje na parcelah od številke parcele 

944 do 984, kjer so občani pričeli z gradnjami stanovanjskih hiš, vendar parcele še nimajo urejene 

enotne električne napeljave in ostalih komunalnih vodov. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1455/32: Podajam pobudo, da Zavod za turizem Ptuj poda pojasnila, kaj so naredili v 

zadnjih dveh letih, da v naše mesto privabijo turiste. Iz letnih programov dela je razbrati, da so 

kopiraj-prilepi prejšnjih let, kar kaže na to, da nimajo idej in posluha kaj mesto rabi. Na žalost 

pridodane vrednosti s strani Zavoda za turizem ni zaznati, saj bi morali pokazati bistveno več, kot 

kažejo in se poraja razmislek o smotrnosti obstoja zavoda v tovrstni obliki.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1456/32: Podajam pobudo, da se pristopi k sanaciji fasade na stavbi na Lackovi ulici, 

kjer je gostilna Pri pošti, ki s svojo dotrajanostjo in naravnost grdim videzom kazi videz ulice in 

podobo našega mesta. Potrebna je celovita sanacija Lackove ulice, kjer so med drugim tudi 

stanovanja v lasti Mestne občine Ptuj. Glede na to, da imamo namenjena sredstva za vzdrževanje 

in sanacijo fasad v starem mestnem jedru predlagam, da se nemudoma pristopi k sanaciji fasad v 

omenjeni ulici.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1457/32: Podajam pobudo, da se pristopi k sanaciji fasade na Zelenikovi ulici kjer, ki s 

svojo dotrajanostjo in naravnost grdim videzom kazi videz ulice in podobo našega mesta. 

Potrebna je celovita sanacija Lackove ulice kjer so med drugim stanovanja v lasti Mestne občine 

Ptuj. Glede na to, da imamo namenjena sredstva za vzdrževanje in sanacijo fasad v starem 

mestnem jedur predlagam, da se nemudoma pristopi k sanaciji fasad na omenjeni ulici. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1458/32: Podajam pobudo, da se na prehodih za pešče pod gradom v neposredni bližini 

vrtca na Raičevi ulici nemudoma zamenja razsvetljava nad prehodom za pešče, ki je izjemno slaba 

in ne osvetli prehoda za pešce, kar je izjemno nevarno za pešce, ki prečkajo prehod v temi saj je 

vidljivost izjemno slaba.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1459/32: Podajam pobudo, da se na cesti Ptuj – Orešje – Čreta porežejo veje, ki štrlijo 

na cesto in so nevarne za udeležence v cestnem prometu. Te veje so nevarne, da pride do 

poškodb vozil, predvsem avtobusov in tovornih vozil s ceradami in ponjavami. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1460/32: Podajam pobudo, da se na cesti Ptuj – Orešje – Čreta z mletim asfaltom utrdijo 

bankine, ki so že v izjemno slabem stanju.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1461/32: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj zagotovi sredstva za nabavo pralnih 

šob na gasilskih vozilih. Pri čemer naj v vsakem društvu namestijo te šobe na eno vozilo, s katerim 

bodo lahko očistili ceste blata, peska …, saj je po vsakem dežju na cestah večja količina blata in 

peska, ki pa ga upravljavci cest ne morejo dovolj hitro očistiti in odstraniti. Prav tako pa PGD Ptuj 

ne more zagotoviti vsem potrebam v danih situacijah in je nabava tovrstnih šob smotrna. Z 

pranjem cest bodo ceste varnejše za vse udeležence v cestnem prometu.  
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Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1462/32: Podajam pobudo, da Mestna občina Ptuj poda informacijo o številu članov 

sveta zavoda v Vrtcu Ptuj. Pred kratkim so stopile v veljavo spremembe zakonodaje, s katero je 

bilo spremenjeno število članov sveta zavoda. Glede na to, da je v teku izbor nove direktorice 

Vrtca Ptuj, naj se poda informacija o številčnem sestavu sveta zavoda Vrtec Ptuj, ki bo odločal o 

novi direktorici. 

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1463/32: Podajam pobudo v povezavi s pobudo 900/21, ki se nanaša na predlog, da se 

skliče delovni sestanek z vodstvom Zavoda za varstvo kulturne dediščine, ki je bil obljubljen že 

pred več kot letom dni, vendar do sestanka še do danes ni prišlo.  

Obrazložitev: V pobudi 25. 1. 2021 sem predlagal sklic sestanka z Zavodom za varstvo kulturne 

dediščine, na katerega nisem prejel odgovora. Zato ponovno predlagam, da se sestanek skliče z vsemi 

vpletenimi prav tako predlagam, da se k sodelovanju povabi predstavnike Ministrstva za kulturo, ki nam 

bodo podali odgovore. 

Prav tako predlagam, da strokovne službe pridobijo primere dobrih praks iz drugih občin po Sloveniji, ki jih 

po informacijah ne primanjkuje. Razen na ptujskem območju jih je bore malo.  

 

Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je posredoval 

pobudo št. 1464/32: Ponovno podajam pobudo na mojo pobudo št. 268/7 in leta 2019, da strokovne 

službe Mestne občine Ptuj preverijo izpolnjevanje pogojev za plačevnaje neprofitnih najemnin za 

stanovanja po 90. členu Stanovanjskega zakona. 

Obrazložitev: Predlagam, da Mestna občina Ptuj in Podjetje za stanovanjske storitve preverita 

izpolnjevanje pogojev za pridobitev neprofitnega najemnega stanovanja po 90. členu Stanovanjskega 

zakona. To pomeni, da se lahko v vseh primerih, kjer se z odločbo ugotovi, da najemnik ne izpolnjuje 

pogojev za pridobitev neprofitnega stanovanja v najem, ne gre pa za obstoj krivdnega odpovednega 

razloga, se prične zaračunavati tržna najemnina v višini, kot je določena s sklepom o stanovanjski 

najemnini. 

Zaradi izboljšanja življenjskih razmer najemnikov neprofitnih stanovanj in nepravilnih podatkov za izračun 

najemnin obstaja verjetnost, da nekateri najemniki tako izkoriščajo status, ki jim več ne pripada. S tem 

nekaterim, ki izpolnjujejo pogoje za pridobitev neprofitnega stanovanja onemogočajo dostop do teh 

stanovanj in so socialno šibkejši v slabšem položaju.  

Takšno prakso je ubrala Mestna občina Ljubljana in izdala 334 odločb o prenehanju neprofitnih najemnin 

menim, da bi lahko bilo pri nas tovrstnih primerov približno med 15 – 20 %. Prav tako pa je na tem 

področju že izdelana sodna praksa.  

Stanovanjski zakon predpisuje, da mora biti najemna pogodba za neprofitno stanovanje sklenjena za 

nedoločen čas. To namreč določa 90. člen stanovanjskega zakona. Ta člen tudi pravi, da ima 

najemodajalec neprofitnega stanovanja pravico vsakih pet let od najemnika zahtevati, da predloži dokazila 

o izpolnjevanju pogojev za pridobitev neprofitnega stanovanja, ki jh opredeljuje pravilnik. 

Če najemnik ni upravičen do neprofitnega stanovanja, se pogodba lahko spremeni v najemno pogodbo za 

tržno stanovanje. Če se socialno stanje najemnika, ki za stanovanje plačuje tržno najemnino, spremeni, 

lahko najemnik zahteva preveritev svojega socialnega stanja in vnovično spremembo tržne najemnine v 

neprofitno.  

Najemniku neprofitnega stanovanja (14. člen zakona) ni mogoče odpovedati najemne pogodbe, če zaradi 

izjemnih okoliščin, v katerih se je znašel (smrt v družini, izguba zaposlitve, težja bolezen, elementarne 

nesreče in podobno) ni zmogel poravnati najemnine in drugih stroškov, ki se plačujejo poleg najemnine.  

Vendar mora najemnik najkasneje v 30 dneh po nastanku okoliščin sprožiti postopek za uveljavljanje 

subvencionirane najemnine in postopek za uveljavljanje izredne pomoči pri uporabi stanovanja ter v tem 

roku o tem obvestil lastnika stanovanja. Če najemnik iz utemeljenih razlogov tega ni storil, mora to storiti 

najkasneje v 30 dneh po prenehanju teh razlogov. 
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Milan Klemenc, svetniška skupina Samostojni svetnik je na seji podal 

pobudo št. 1465/32: Na podlagi letošnjega obvestila za vpis otrok v 1. razred OŠ je povedal, da je 

od leta 2019 podal na temo šolskih okolišev in gravitacijskih območij sam podal več pobud sam, 

pa tudi drugi svetniki. Na tem področju se v štirih letih ni naredilo popolnoma nič. Moti ga dejstvo, 

da nekdo iz strokovnih služb napiše, da ne vidi potreb po spremembah šolskih okolišev, kar je 

skrajno neprimeren odgovor. Meni, da so šole in starši tisti, ki vedo kakšne so potrebe po 

morebitnih spremembah, predvsem ob dejstvu da so določene šole enormno zasedene, ostale pa 

le 1-2 oddelka vpisa. Zato podaja pobudo, da se na tem področju pričnejo aktivnosti še v letošnjem 

letu, v katerih naj sodelujejo tako šole, starši in občinska uprava, saj se potrebe spreminjajo.  

 

Janez Rožmarin,  svetniška skupina Nova Slovenija je na seji podal 

pobudo št. 1466/32: Komisija za izbor športnika leta je že zasedala in izbrala naj športnika in 

športnico za leto 2021. Županji predlagajo, da bi podelili dvema dobitnikoma, ki prejmeta pokal na 

razglasitvi, še dodatno nagrado za posebne dosežke. 

 

Gorazd Orešek, svetniška skupina Lista ZA Ptuj je na seji podal 

pobudo št. 1467/32: Ponovno daje pobudo, da se razmisli o sodelovanju oz. organiziranju sej 

mestnega sveta na daljavo. Interes med svetniki je večinski, zato naj se proučijo možnosti, da bi se   

to lahko izvaja na daljavo in naj se takšen predlog posreduje na vsa združenja v katerih sodeluje 

MO Ptuj (ZMOS, SOS,..). Takšna pobuda je lahko osnova oz. podlaga za morebitno spremembo 

zakonodaje na tem področju. 

 

Županja je podala informacijo, da bo občinska proslava ob dnevu kulturnem prazniku v ponedeljek, 7. 

februarja 2022 v veliki dvorani Dominikanskega samostana na Ptuju.  

 

Ker ni bilo več informacij, je predsedujoča zaključila točko dnevnega reda. 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 32. seje sveta izčrpan, se je predsedujoča navzočim zahvalila za udeležbo in 

sodelovanje na seji in sejo sklenila ob 16. uri.  

              

                                                                                       

                                                                      

Zapis pripravila:                                                                                                      Nuška Gajšek 

Zdenka Ristič                                                                                                               županja                                             

 


